

BULLETIN DE PARIS No. 2007 – 032

MATIF

DATE: 5 novembre 2007

DATE EFFECTIVE: 6 novembre 2007

CONTRATS À TERME FERME ET OPTION MAÏS

**RÉOUVERTURE À LA NÉGOCIATION DES ÉCHÉANCES NOVEMBRE 2008,
JANVIER 2009 ET MARS 2009**

Sommaire:

EURONEXT Paris SA informe les membres du marché de la réouverture à la négociation des échéances novembre 2008, janvier 2009 et mars 2009 à compter de la journée de négociation du 6 Novembre 2007 incluse.

Pour plus d'information concernant ce bulletin, merci de contacter

Département	Nom	Téléphone	E-mail
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com

Site Web: www.euronext.com/derivatives

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres.

Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands

PARIS BULLETIN No. 2007 – 032

MATIF

DATE: 5 November 2007
DATE EFFECTIVE: 6 November 2007

CORN FUTURES AND OPTIONS CONTRACT

RE-LISTING OF NOVEMBER 2008, JANUARY 2009 AND MARCH 2009 DELIVERY MONTHS

Executive Summary :

EURONEXT Paris SA notifies members of the re-listing of November 2008, January 2009 and March 2009 delivery months, effective 6 November 2007.

For further information in relation to this Bulletin, please contact:

Department	Name	Telephone	Email
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com

Web site: www.euronext.com/derivatives

The **Euronext Derivatives Markets ("Liffe")** comprise the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets. Euronext is part of the NYSE Euronext group.

Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands